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S’acorda la compra de 75.000 pessetes nomi
nate amb valors de l’Estat del Deute Amortitza- 
ble.

Com a contestaciô a la Consulta que en la dar- 
rera sessió extraordinària s’acordà d’adreçar al 
Conseil del Sindicat respecte a l’assumpte de l’ad- 
quisiciô d’immobles. s’ha rebut una comunicació 
notificant l’acord recaigut en aquell Conseil que 
es el següent :

1er. S’accepta l’orientació d’invertir part 
dels cabals de la Mutual Mèdica en Tadquisiciô 
d’immobles, procurant, amb tot, que el que es 
compri pugui servir per a les fìnalitats del Sindi
cat sense perjudici economie per part de la Mu
tual.

Aconsellem no s’acordi l’adquisició d’una casa 
per a renda sense haver esgotat tots els mitj ans 
d’harmonitzar els interessos économies particu- 
lars de la Mutual i els générais del Sindicat que 
a judici nostre no son contraposats.

2on. Creiem que no tractant-se d’un cas ur
gent i peremptori motivât per una adquisició al- 
tament avantatjosa és d’aconsellar no es resolgui 
res en concret sense consultar l’Assemblea Gene
ral de la Mutual.”

L’anterior acord fou près amb el vot a favor 
dels Drs. Bemadas, Bonet, Figa, Marti, Nart, 
Puigcercós, Pujadas, Queraltó, Riera, Sastre, 
Solà i Mas i Oliver, i amb l’abstenciô dels doctors 
Fontbona i Santinà. El Président fa constar el 
seu vot amb la majoria. Els Drs. Fontbona i San
tinà feren constar que s’abstenien no per discon- 
formitat sino per èsser conséquents amb el vot 
particular que anteriorment havien présentât, re- 
dactat en els següents termes:

“ Entenem que el Conseil Administratiu del 
Sindicat de Metges de Catalunya no té facultats 
estatutàries per a aconsellar en la pregunta feta 
per la Mutual, ja que donat els antecedents pu
rement administratius, importància suprema de 
l’acord a prendre i la falta d’unanimitat de cri
teri del Conseil de la Mutual, és l’Assemblea de 
la mateixa la quai en tot cas ha d’ésser sobirana 
a l’objecte de mantenir la major cohesiô entre els 
nostres associais i en ella serà on, com a Mutua
listes, portaran el seu parer als Consellers, sense 
necessitai de pugnar acords ni reglaments.— Sig
nât: Drs. J. Fontbona i J. Santinà.”

Seguidament es presenta la següent proposi- 
ció:

“ Els que sotasignen proposen al Consell de la 
Mutual que acordi: Primer: Que es declari ur- 
gent aquesta proposició.— Segon: Que es convo- 
qui el més ràpidament possible una Assemblea 
General Extraordinària de la Mutual Mèdica.—  
Tercer: Que es sotmeti a l’Assemblea susdita la 
segiient ordre del dia: A) Si la Mutual ha d’in
vertir part dels seus cabals en immobles; B) Si 
aquests immobles han d’ésser per obtenir més 
renda de la que dona el paper de l’Estat i renda 
minima; C) Si d’aquests immobles el primer ha 
d’ésser comprat amb mires a estatjar-hi el Sin
dicat, encara que l’interès sigui igual o inferior 
al del paper de l’Estat; D) Que l’Assemblea di- 
gui d’una manera que no hi hagi Hoc a cap mena 
de dubtes si el Consell Administratiu de la Mu
tual té facultats per invertir els cabals d’aquesta 
de la manera que cregui més convenient als in
teressos de l’entitat que administra, sense recór
rer novament a l’Assemblea.— Signen : Ferran 
Rosell-Jané, Josep Trenchs i Codonés, Xavier 
Farrerons i René, Josep Masriera i Guardiola, i 
Joan Estil-las i Reixach.”

Acabada la lectura, el Dr. Bernet demana com 
a proposició prèvia que la proposició llegida res
ti sobre la taula i se’n facin còpies per tots els 
Consellers per tal de poder-la estudiar detingu- 
dament i resoldre en la vinent sessió.

Posada a votació la proposició prèvia del doc- 
tor Bernet, que es refereix al primer extrem de 
la proposició que es discuteix que és el que trac
ia de la seva urgència, queda refusada la propo
sició del Dr. Bernet amb el seu vot a favor i en 
contra el dels altres tretze Consellers presents.

Es posa a discussió el segon extrem i el doc- 
tor Andreu creu que no es necessari de recórrer 
a una Assemblea extraordinària a no èsser en el 
cas que es presentés una oferta molt avantatjo
sa, però que de no èsser aixi s’esperi l’Assemblea 
ordinària per a sotmetre-hi les consultes que <.s 
formulen en la proposició que es discuteix. En 
aquest sentii, el Dr. Andreu presenta una propo
sició o esmena a l’extrem segon, que posadà a 
votació es refusada per dotze vots en contra i 
dos a favor, dels Drs. Andreu i Bernet. La Pre- 
sidència fa constar d  seu vot amb la majoria.

Com a conseqiiènda, queda aprovat el segon 
extrem de la proposició, tota vegada que en la 
votació anterior el Consell s’ha manifestat parti-


